

Biography of Chantal Bernier, Assistant Privacy Commissioner of Canada

Chantal Bernier was appointed Assistant Privacy Commissioner of Canada effective December 8, 2008.

Prior to this, Ms Bernier was Assistant Deputy Minister, Community Safety and Partnerships Branch, at Public Safety Canada. Previously, she had served as Assistant Deputy Minister, Socio-Economic Policy and Programs, at Indian and Northern Affairs Canada from 1999 to 2002 and Director of Operations, Machinery of Government Secretariat, at the Privy Council Office from 1998 to 1999.

Ms. Bernier is a lawyer who started her career in the federal government in the Department of Justice Canada.

She holds a Bachelor of Civil Law from the University of Sherbrooke and a Masters in Public International Law from the London School of Economics and Political Science.

Biographie de Chantal Bernier, commissaire adjointe à la protection de la vie privée du Canada

Chantal Bernier a été nommée commissaire adjointe à la protection de la vie privée du Canada le 8 décembre 2008.

Auparavant, Me Bernier était sous-ministre adjointe, Secteur de la sécurité de la population et des partenariats, à Sécurité publique Canada. Elle a été auparavant sous-ministre adjointe, Politiques et programmes socioéconomiques, à Affaires indiennes et du Nord Canada de 1999 à 2002 et directrice des opérations, Secrétariat de l'appareil gouvernemental, au Bureau du Conseil privé de 1998 à 1999.

Me Bernier a commencé sa carrière au gouvernement fédéral au ministère de la Justice du Canada.

Elle est titulaire d'un baccalauréat en droit civil de l'Université de Sherbrooke et d'une maîtrise en droit international public de la London School of Economics and Political Science.